Arts Strategic Service Plan, 2022-2026.

City of Casey is developing an Arts Strategic Service Plan for 2022 to 2026. We invite you to complete the survey by visiting https://conversations.casey.vic.gov.au/arts-plan or scan the QR code below, and tell us what you think about existing arts and culture services and your priorities for future services in the City.



Residents that complete the survey by 5pm on 8 March 2022, have the option to go into the draw to win either a Bunjil Place or Westfield Shopping Centre gift card to the value of \$100!

For more information or assistance contact: Melissa Hayes arts@casey.vic.gov.au PH: +61397099767

2022-2026 年艺术战略服务计划

凯西市正在制定 2022 至 2026 年的艺术战略服务计划。

我们邀请您通过访问网址 https://conversations.casey.vic.gov.au/arts-plan 或扫描下面的二维码来完成调查问卷,并告诉我们您对本市现有艺术和文化服务的看法,以及您觉得未来服务需优先考虑的方面。



在 2022 年 3 月 8 日下午 5 点前完成调查问卷的居民,可以选择参加抽 奖,赢得一个 在 Bunjil Place 或 Westfield 购物中心的价值 100 澳元的礼品 卡!

如需更多信息或协助,请联系:Melissa Hayes <u>arts@casey.vic.gov.au</u> +61397099767